
 

 

Kaj smo delali v Santiagu de Compostella? 

Takoj po zaključku petdnevne, 132 km dolge hoje od Sarrie do Santiaga de Compostella, to je zadnji 

del znane romarske poti Camino Frances, smo si najprej dobro odpočili  in se pošteno naspali, zato 

smo že takoj naslednje jutro lahko začeli z delom za projekt.  Med hojo smo namreč vsak dan 

dokumentirali zanimivosti na poti, se pogovarjali med seboj in z ostalimi popotniki iz celega sveta. 

Vedeli smo, da nas v Santiagu čaka delo, kjer bomo lahko vse fotografsko in video gradivo s pridom 

uporabili. V Santiagu smo vse izdelke delali v skupinah, saj je bil eden od ciljev projekta spodbujati 

skupinsko delo, medsebojno sodelovanje, strpnost in komunikacijo.  Skupine so imele različne 

naloge, izžrebali smo jih naključno.  

 

1/ Video skupine so opravile intervjuje z romarji, ki prihajajo v Santiago de Compostella. Na koncu je 

vsaka skupina pripravila video, a dodatna vrednost je vse tisto, kar se je dogajalo v samem procesu. 

Člani skupine so morali najprej pravično razdeliti delovna bremena, nato so se morali  sporazumeti 

glede vprašanj, preveriti opremo, zvok, sestaviti in objaviti video. 

 

2/ Fotografska skupina je iz vse fotografij, ki smo jih shranili na google drive, izbrala tiste, za katere se 

jim je zdelo, da najbolje simbolizirajo našo Jakobovo pot in jih s pomočjo različnih aplikacij kot so 

InShot ali A colour story, pretvoriti v video in podložiti z glasbo. 

 

3/ Pisateljska skupina je pisala svoje vtise o poti. Tudi tukaj so se morali člani skupine uskladiti glede 

delovnih nalog. 

 

Vabljeni, da si ogledate nekaj naših izdelkov. 

 


